

**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS
LA HAYE**

TRAITÉ SUR LES FORCES ARMÉES CONVENTIONNELLES EN EUROPE
(Paris, le 19 novembre 1990)

Notification

Moldavie, 13-12-2011

La République de Moldavie a demandé au Dépositaire de transmettre de l'information aux États Parties au Traité. Cette information est incluse dans une Note datée le 12 décembre 2011. Cette Note est attachée à la présente.

Pays-Bas, 14-12-2011

Le Royaume des Pays-Bas a demandé au Dépositaire de transmettre de l'information aux États Parties au Traité. Cette information est incluse dans une Note datée le 13 décembre 2011. Cette Note est attachée à la présente.

La Haye, le 23 décembre 2011

**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS
THE HAGUE**

TREATY ON CONVENTIONAL ARMED FORCES IN EUROPE
(Paris, 19 November 1990)

Notification

Moldova, 13-12-2011

The Republic of Moldova has requested the Depositary to convey certain information to the States Parties to the Treaty. This information is contained in a Note dated 12 December 2011. The Note is attached hereto.

Netherlands, 14-12-2011

The Kingdom of the Netherlands has requested the Depositary to convey certain information to the States Parties to the Treaty. This information is contained in a Note dated 13 December 2011. The Note is attached hereto.

The Hague, 23 December 2011